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Z á p i s  
 

ze 6. jednání výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, konaného dne 

15. 3. 2021, od 15.00 hod., VIDEOKONFERENČNĚ 

Přítomni: dle prezenční listiny záznamu o připojení jednotlivých členů k videokonferenci  

Omluveni:  Ing. Šturma, MVDr. Ungerová,  MUDr. Vajcík 

 

Program jednání:  

Aktuální informace k epidemiologické situaci v kraji i v celé ČR. Stavu v našich 

krajských nemocnicích, zdravotnických a sociálních zařízeních a stavu očkování 

v Královéhradeckém kraji. 

 

Zahájení 

Výbor byl svolán k informování o aktuální epidemiologické situaci v našem kraji.  

Jednání 6. výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájila v 15.00 hod 

předsedkyně výboru Ing. Dana Kracíková. Přivítala všechny členy výboru, kteří se 

videokonference účastnili. Dle přihlášených členů výboru v počtu 12 je výbor usnášeníschopný. 

Přivítala hosty, Ing. Ludmilu Bášovou, vedoucí Odboru zdravotnictví KÚ KHK a za Zdravotnický 

holding Ing. Tomášika a MUDr. Řezníčka a dále informovala, že se o něco později ještě připojí i  

hejtman Královéhradeckého kraje Mgr. Červíček a radní pro zdravotnictví MUDr. Zdeněk Fink, 

kteří jsou nyní na jiném pracovním jednání. 

Ing. Kracíková  

Informovala o návrhu Koncepce zdravotnictví Královéhradeckého kraje na rok 2021- 2025, která 

byla všem členům výboru zaslána k připomínkování do 18. března 2021. Poděkovala celému 

pracovnímu týmu za zpracování koncepce a dále předala slovo odbornému garantu Koncepce 

zdravotnictví doc. MUDr. Hegerovi, CSc. 

 

doc. MUDr. Heger, CSc. 

Krátce informoval, že koncepce je stále ve verzi k připomínkování, byla představena ve všech 

orgánech kraje včetně výboru zdravotního a její návrh bude předložen ke schválení na dubnovém 

jednání Rady KHK a poté na jednání Zastupitelstva KHK dne 3. 5. 2021. 

 

Ing. Kracíková 

Požádala o termín příštího jednání výboru zdravotního mimořádně, v úterý 30. 3. 2021, od 13.00 

hodin, dle žádosti jednoho člena výboru a  s ohledem k pondělnímu zasedání Zastupitelstva 

města HK. Členové výboru tento termín odsouhlasili 

 

Dále předala slovo MUDr. Řezníčkovi, který podal informace: 

• Ke zlepšení dodávek vakcíny Pfizer/BioNTech a tím i zvýšení počtu očkování. 

• V dubnu by mělo být dodáno cca 10 tis. dodávek Pfizru, očekávané byly vyšší dodávky. 

• Další jsou dodávky vakcíny Moderna, ty jsou ale nepravidelné. 

• Od dubna 2021 začnou fungovat další 3 očkovací centra – Jaroměř, Broumov, Hořice. 

• Očkuje se cca 20 lidí za hodinu, v krajských nemocnicích, kromě Rychnova nad Kněžnou, 

kde probíhá částečná rekonstrukce, tam je očkování přesunuto do očkovacího centra ve městě 

Rychnov nad Kněžnou. 

• Vakcína Astra Zeneca se nechává pouze pro praktické lékaře, Pfizer se nechal ještě pro 

klienty a pracovníky sociálního zařízení „Barevné domky“ pro přeočkování. 
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• Informoval o aktivní přístupu praktických lékařů, kde se vyočkuje 600 – 700 vakcín týdně a 

jsou i dobře zajištěné rozvozy vakcín.  

• Je snaha očkovat tak, aby nezůstávala zásoby na skladě. 

• Poznamenal, že není velký zájem, vzhledem k mediální kampani, o očkování Astrou 

Zenecou. 

Další dotazy a diskuse k tématu: 

• Provázanost centrálního rezervační systému a očkování u praktiků. 

• Systém to zatím neumí propojit, pokud je někdo v registraci, musí registraci nechat 

propadnout, aby mohl praktický lékař očkovaného zaregistrovat. Systém se ale postupně 

vylepšuje a průběžně dopracovává. 

• MUDR. Šidáková sdělila, že se dá z registrace odhlásit na lince 1221. 

• Výběr vakcíny očkovaných – nedá se, záleží no konkrétní dodávce.  

• Očkování bez registrace a zadání do mí až po očkování – dá se jen ten den, v případě 

zůstatku vakcín. 

• Testování ve firmách, druhy testů, relevantnost pozitivních záchytů, potřebnost testování 

v dalším období. 

Diskutující: 

Ing. Kracíková, MUDr. Mašek, MUDr. Šidáková, MUDr. Řezníček, MUDr. Veselý, Ing. Kříž 

 

K jednání se připojil Mgr. Červíček, hejtman a MUDr. Fink, radní pro zdravotnictví 

 

Mgr. Červíček informoval: 

• 2. týden za sebou má počet nakažených klesající tendenci, týká se to celého regionu.  Pokles 

je setrvalý, epidemie prošla naším kraji, více jsou teď postiženy okolní regiony. 

• Z hlediska počtu hospitalizovaných v nemocnicích se situace zklidnila a stabilizovala. 

• Častečně se uvolnila kapacita lůžek JIP pro ostatní běžnou péči. 

• Situace je ale i nadále závažná, co se týče velkého zatížení zdravotníků.  

• Očkování – všechny došlé dodávky vakcín se hned rozvážejí a okamžitě se očkuje. 

• Očkování probíhá i o víkendech všemi druhy došlých vakcín. 

doplnil MUDr. Fink 

• Konstatoval, že v předešlých tématech bylo vše potřebné prodiskutováno. 

• Úkol je i věnovat se době „postcovidové“ a opatrného zprovoznění běžného chodu nemocnic. 

• Poděkoval za náročné zpracování Koncepce zdravotnictví a to celému pracovnímu týmu 

v čele s doc. MUDr. Hegrem CSc. a odboru zdravotnictví KÚ KHK pod vedením Ing. 

Bášové. 

• V návrhu Koncepce zdravotnictví ještě chybí vyjádření zástupců Zdravotních pojišťoven o 

jejich vizi 

Další diskuse: 

• Reálné a potřebné počty dodávaných vakcín. 

• Přednostní očkování určených skupin – učitelé, pracovníci IZS, senioři, pracovníci a 

klienti sociálních služeb   

• Personální situace v Oblastní nemocnici Jičín a její řešení. 

• Nedostatek zdravotních sester, systém vzdělávání, atraktivita povolání, pracovní 

podmínky.  
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???????????????.. 

p?edseda v?boru 

????????????????. 

ov??ovatel z?pisu 

 Diskuse se účastnili: 

Ing. Kracíková, MUDr. Mašek, MUDr. Plzák, MUDr. Veselý. Mgr.  Červíček, MUDr. Fink 

 

Ing. Kracíková 

Vzhledem k tomu, že čas, který byl vyhrazen pro toto videokonferenční jednání byl vyčerpán a 

nebyly již další příspěvky ani dotazy do diskuse, předsedkyně výboru poděkovala členům výboru 

a hostům, za účast na 6. jednání výboru zdravotního a v 16.00 hodin jednání ukončila.  

 

 

Příští jednání výboru se koná 30. 3. 2021 

 

 

 

………………………………………….             

               předseda výboru                   

 

 

Zapsala: Nováková Soňa   


